
KYE 4/2023 Edustajiston kokous

Aika: Keskiviikko 17.5.2023 klo 17.00

Paikka: V001, Ekonominaukio 1, 02150 Espoo

Läsnä Aino Piipponen kokouksen äänivallaton puheenjohtaja

Weixin Niemi edustajiston jäsen
Sanni Lappalainen edustajiston jäsen
Otso Lammi edustajiston jäsen
Juho Ollanketo edustajiston jäsen
Elina Rauvala edustajiston jäsen
Maria Karesoja edustajiston jäsen
Jesse Haapanen edustajiston jäsen
Topias Turppa edustajiston varajäsen
Paavo Nissinen edustajiston varajäsen
Tuomas Takanen edustajiston varajäsen
Toni Niemi edustajiston varajäsen
Jatta Saari edustajiston varajäsen

Lisäksi KY ry:n hallituksen jäseniä
Heidi Riihimäki kokouksen sihteeri

1. KOKOUKSEN AVAUS

Avattiin kokous kello 17:02.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN TOTEAMINEN

Sihteeri totesi esityslistat julkaistuksi KY:n internet-sivuilla 10.5.2023 ja toimitetuiksi

samana päivänä kaikille edustajiston jäsenille ja varajäsenille kokouskutsuna.

Todettiin kokous lailliseksi.
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3. KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

3.1. Esteellisten toteaminen

Sääntöjen mukaan yhdistyksen työntekijät ja hallituksen jäsenet sekä Aalto-yliopiston

kauppatieteiden ylioppilaiden säätiön työntekijät ja hallituksen jäsenet ovat esteellisiä

toimimaan edustajiston jäseninä. Todettiin, että jäsenet Marko Voutilainen, Helmi

Nuortimo, Petra Weiste, Kim Jokinen, Roosa Savola, Kanerva Mäkikoskela ja Tero

Karesniemi ovat näistä syistä esteellisiä.

Todettiin esteellisyydet edellä mainitun mukaisesti.

3.2 Esteen ilmoittaneet

Sihteeri totesi, että tähän kokoukseen on varsinaisista jäsenistä esteen ilmoittanut liitteen

mukaiset henkilöt (liite 2). Heidän tilalleen on kutsuttu varaedustajat liitteen mukaisesti

(liite 2).

Todettiin esteen ilmoittaneet.

3.3 Läsnäolevien jäsenten toteaminen

Suoritetussa nimenhuudossa oli läsnä 12 edustajiston jäsentä tai varajäsentä (LIITE 2).

Todettiin kokous päätösvaltaiseksi.
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4. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJIEN JA ÄÄNTENLASKIJOIDEN NIMEÄMINEN

Nimettiin pöytäkirjantarkastajiksi edustajat Lammi ja Haapanen, ja ääntenlaskijoiksi
edustajat Karesoja ja Turppa. Pöytäkirjantarkastajat toimivat samalla ääntenlaskijoiden
varajäseninä ja päinvastoin.

5. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi (liite 3).

6. ILMOITUSASIAT

Edustaja Ollanketo ilmoitti, että tekee tänään KY:n IG-postauksia, joihin toivoo

edaattoreilta seuraajia miellyttävää osallistumista.

7. TOIMISTON KUULUMISET

Hallituksen varapuheenjohtaja Lehtinen esitteli asian (liite 4). Edustajat Lammi ja Ollanketo

kysyivät aTalentin toiminnasta. Lehtinen vastasi, että aTalent on tehnyt melko hyvää

tulosta, mutta mietinnässä on erityisesti se, miten opiskelijanäkökulma näkyy aTalentin

toiminnassa.

Edustaja Lammi kysyi koulun näkemystä BeWell-projektin tulevaisuudesta. Hallituksen

hyvinvointivastaava Savola vastasi, että koulu on KY:n kanssa samoilla linjoilla siitä, että

projektin tulokset ovat olleet tärkeitä. Näillä näkymin lähdetään rakentamaan

BeWell-projektia vapaaehtoisvetoiseksi, ja että BeWellille rekrytoidaan vapaaehtoinen

puheenjohtaja.
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Jatkossa koulu voisi olla toimia ohjausryhmänä projektille, mutta muutoin rooli luultavasti

pienenisi. Savola lisäsi, että vielä ei sovittu miten projektin rahoitus allokoituisi tarkalleen,

mutta näillä näkymin koulu tukisi koulutusten mahdollistamisessa ja esimerkiksi

opintopsykologien hyödyntämisellä projektissa. Edustaja Ollanketo kysyi uudesta

kerhosta, Crust ry:stä, ja hallituksen jäsen Rouvinen vastasi että kerho on tässä vaiheessa

vielä tavallinen kerho, sillä sen toiminnassa on suurelta osin muita kuin KY:läisiä. Edustaja

Lappalainen kysyi, minkälaisten kerhojen kanssa tehtiin yhteistyösopimuksia, ja

hallituksen jäsen Savola vastasi, että esiintyvien kerhojen, kuten KYppendalesin ja

KY-Speksin.

Edustaja Lammi kysyi haalariprojektin kulurakenteesta, ja hallituksen jäsen Leikola vastasi,

että myyntihintaa tulee vielä miettiä, ja että se luultavasti nousee. Edustaja Ollanketo kysyi

haalariprojektin aikataulusta ja kehui yrityssuhdesektoria läpinäkyvyydestä ja

informatiivisesta esityksestä. Edustaja Haapanen kommentoi, että haalareita myydään

mielellään mahdollisimman edullisesti, mutta että vielä on varaa nostaa hintoja jos tarve

on.

Edustaja Ollanketo kysyi, onko KY Festivalin lipunmyynti mennyt odotetusti, johon

hallituksen kulttuurivastaava Karesniemi vastasi, että lipunmyynti on sujunut hyvin ja

uusien artistijulkaisujen jälkeen odotetaan myös lisää lipunmyyntiä.

Edustaja Takanen kysyi KY Alumnin roolista KY:llä. Hallituksen jäsen Rouvinen vastasi, että

mietinnässä on se, mikä on tärkein ja hyödyllisin tapa tehdä alumnitoimintaa, ja että

hänellä on hyvä näkymä KY Alumnin toimintaan istuessaan sen hallituksessa

mandaattijäsenenä. Edustaja Takanen kysyi KY:n tuen ohjautumisesta KY Alumnille, ja

Rouvinen vastasi että asiaa on syytä arvioida todella kriittisesti, erityisesti toiminnan

aktiivisuuden ja vaikuttavuuden vuoksi.
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Edustaja Haapanen kysyi, mitä opiskelijakeskusprojektille tapahtuu, jos projektin hinta

nousee merkittävästi. Rouvinen vastasi, että kaikkien osapuolten tulee sitoutua ja pystyä

olemaan mukana projektissa. Edustaja Karesoja kysyi, mitä Kunniavaltuuskunnassa

puhuttiin opiskelijakeskusprojektista. Riihimäki vastasi, että keskustelussa oli erilaisia

mielipiteitä siitä, onko resursseja järkevää sitoa vai olisiko järkevämpää olla

varasuunnitelmia, mutta pääasiassa kehuttiin opiskelijakeskuksen suunnittelua ja

erityisesti kestävän rakentamisen suunnitelmia.

Merkittiin tiedoksi toimiston kuulumiset.

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 17:55. Palattiin kokoustauolta 18:06.

8. TALOUSRAPORTOINNIN SELKEYTYS VUODELTA 2022

Toiminnanjohtaja Riihimäki esitteli asian (liite 5). Merkittiin tiedoksi talousraportoinnin

selkeytys vuodelta 2022.

9. TALOUSINFORMAATIO

Hallituksen talousvastaava Lehtinen ja toiminnanjohtaja Riihimäki esittelivät asian (liite 5).

Edustaja Lammi kysyi, tuleeko sijoituksista tehtävistä ylimääräisistä nostoista lisäbudjetti,

vai palautuvatko ne säännöllisesti takaisin sijoituksiin. Riihimäki vastasi, että

kassatilanteen vuoksi tehdyt nostot palautetaan sijoituksiin, ja niistä ei tule lisäbudjettia.

Merkittiin tiedoksi talousinformaatio.
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10. PONSIVASTAUS

Hallituksen jäsen Rouvinen esitteli asian (liite 6). Hallituksen varapuheenjohtaja Lehtinen

muistutti, että myös edustajiston kokousten aikana voi kysyä erilaisista aiheista, ja että

hallitus vastaa niihin mielellään. Hallituksen jäsen Jokinen lisäsi, että myös kirjallisen

kyselyn esittäminen on mahdollista edustajiston jäsenille. Edustajiston puheenjohtaja

Piipponen totesi, että edaattoreilla on oikeus tehdä ponsia jos näkevät sen hyödylliseksi, ja

jos ponsiesitykset saavat kannatusta. Edustaja Haapanen kommentoi, että esitetyt ponnet

ovat demokratian keino, ja niiden tehtävä on ohjata hallitusta ja KY:n toimintaa. Haapanen

lisäsi, että on myös hienoa, että keskustelussa voidaan tuoda esiin, että toimistolla on

kiireistä.

Päätettiin vahvistaa ponsivastaus.

11. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT

Edustaja Turppa esittää onnittelunsa edustaja Saarelle tämän kulttuurituottajan pestin

johdosta. Edustajiston puheenjohtaja Piipponen toivottaa mukavaa kesälomaa kaikille, ja

lisää, että hupityöryhmä voisi ottaa pohdintaansa edustajistoristeilyn järjestämisen.
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12. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18:34.

Kokouksen puheenjohtaja Kokouksen sihteeri

____________________ _____________________

Aino Piipponen Heidi Riihimäki

Pöytäkirjan tarkastajat

____________________ _____________________

Jesse Haapanen Otso Lammi
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